
 

               C2 - Restricted use 

Referatpunkter fra medlemsmøte i Rømåsen og Natrudstilen velforening 

Orientering fra grunneier – som blant annet var innom disse temaene 

- Brukerbetaling, status. Kostnader siste fire år er om lag 3500 kr pr år pr hytte 

- Samarbeider med velforeningen om innspill til arealplanen som skal opp i Ringsaker 

kommune i 2024. Tema der er blant annet trafikkforhold, 

parkeringsmuligheter/begrensninger, strøm, skiløyper, handel, natur og landskapsanalyse. 

- Hogst – når hytteiere fjerner trær så er det viktig at en ivaretar sikkerhet. Store trær må 

fjernes med bistand fra f.eks grunneier eller andre kyndige. Små trær / granskudd kan tas av 

den enkelte. 

- Veiene i vårt område ift vedlikehold, tiltak ift fartsbegrensning 

- Henvisning til hyttebrukerundersøkelsen fra 2018 ift hva hyttefolket er opptatt av, 

bruksmønster mv 

Fra spørsmåls- og innspillsrunde fra salen: 

- Ønske om parkeringsforbud noen strategiske steder 

- Forslag om gratis heis opp for langrennsgåere for å redusere bilkjøring oppover 

- Fine veier fører til raskere kjøring – flere skilter er nødvendig for å øke bevisstheten, og må 

også ha skilt som samsvarer (nå står det både 30 og 40). 

 

Spørsmål om veier, hastigheter og parkering – det gjennomføres befaring for å se på 

hensiktsmessige tiltak for å redusere hastighet og eventuelle parkeringsbegrensninger på 

områder som det er behov for det. 

 

- Spørsmål om hvor en kan gjøre av hageavfall hvis ikke plassen hos Brøttum allmenning ikke 

lenger kan brukes? Tas opp hos kommunen – velstyret gjør dette. 

- Økt kostnad for vann og avløp. Tatt opp at det er svært høy økning. Vellet sendte 

henvendelse til folkevalgte i forkant av formannskaps- og kommunestyremøtet i desember, 

uten å få gehør. Gebyret er vedtatt i kommunestyret ifm økonomiplanen. Medlemsmøtet 

ønsket at styret jobber videre med denne saken og gjerne få gjort en lovlighetsvurdering av 

dette.  

Informasjon fra vellet 

• Aktuelle skiløyper for utbedring 

• Særlig fokus på området rundt Rømåssetra og bakken ned retning 

Natrudstilen samt nedre deler av området vårt for å forbedre 

tilgjengeligheten og redusere behov for bilkjøring 

• Aktuelle stier for utbedring 

• Særlig fokus på Leindalen og ferdigstille Rømåsrunden ift skilting samt bidra 

inn til SOS for å forbedre stien fra Snørvillen mot Fjellelva/Birkebeinerløypa 

• Bidra til aktivitetstilbud i vårt nærområde – hva ønsker vi? 

• Har medlemmer innspill til hva en ønsker – ta kontakt!  

• Bredbånd fra Eidsiva – Eidsiva ser på vårt område igjen, trenger 60% oppslutning for 

å starte utbygging. Legger ut informasjon om kontaktpersoner på nettsidene våre.  

• Medlemsgoder – rabattkoder – ble vist på møtet.  

• Påskeskirenn: Vi trenger frivillige for å klare å arrangere påskeskirennet, minst 5 – 6 

frivillige.  

https://www.ostforsk.no/wp-content/uploads/2018/06/201809_Fritidsboligene_i_Sjusjoenomradet.pdf

